



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School  
3180 Hein Drive  
Sterling Heights, MI 48310  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

March 1, 2021

Dear WCS Community,

Since last Friday, we had the following positive cases of COVID-19 reported in the district:

- A student at Butcher Educational Center
- A student at Community High School who also attends the Career Preparation Center
- A staff member at Fillmore Educational Center
- A student at Sterling Heights High School
- A staff member at Wilde Elementary School

All affected students and staff were notified and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

With our return to in-person learning, I want to remind parents and families that we continuously monitor important safety guidelines from state and federal health officials. These guidelines include social distancing, hand sanitizing, managing and tracing students and staff who become ill, and cleaning our facilities. Collectively, these help keep things safe in our schools.

**For example, when a case of COVID-19 is reported anywhere in the district, our WCS Security & Crisis Management Team does a complete review to ensure that all guidelines are followed. Also, if there is a case in your child's school, you would be notified by our team ONLY if your child has been directly affected, otherwise, you will receive a general notice from the school.**

In other matters, for this Wednesday, March 3, 2021, Carleton Middle School and Fillmore Educational Center will be open until 5:00pm for food distribution. Additional food distribution site information is available at [wcskids.net](http://wcskids.net) under the Return to School Information link.

Please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

I will keep you updated as necessary. As the weather warms and the days get longer, let's watch for children riding their bicycles, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

1 مارس 2021

عزيزي WCS المجتمع ،

منذ يوم الجمعة الماضي، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من COVID-19 ذكرت في المنطقة:

طالب من مركز جزار التربوي  
طالب في المدرسة الثانوية المجتمعية الذي يحضر أيضا مركز الإعداد الوظيفي  
موظف في مركز فيلمور التعليمي  
طالب من مدرسة ستيرلينغ هايتس الثانوية  
موظف في مدرسة وايلد الابتدائية

وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين وتنظيف المناطق المتضررة في المدارس والحافلات على النحو المناسب.

مع عودتنا إلى التعلم الشخصي ، أريد أن أذكر الآباء والأمهات والأسر بأننا نراقب باستمرار إرشادات السلامة الهامة من مسؤولي الصحة في الولايات والمستوى الاتحادي. وتشمل هذه المبادئ التوجيهية النأي الاجتماعي، وتطهير اليد، وإدارة وتتبع الطلاب والموظفين الذين يصابون بالمرض، وتنظيف مرافقنا. وبشكل جماعي، تساعد هذه الأمور على الحفاظ على سلامة الأمور في مدارسنا.

**على سبيل المثال، عندما يتم الإبلاغ عن حالة COVID-19 في أي مكان في المنطقة، يقوم فريق WCS Security & Crisis Management بمراجعة كاملة لضمان اتباع جميع الإرشادات. أيضا، إذا كان هناك حالة في مدرسة طفلك، سيتم إخطارك من قبل فريقنا فقط إذا كان طفلك قد تأثر بشكل مباشر، وإلا، سوف تتلقى إشعار عام من المدرسة.**

في أمور أخرى، لهذا الأربعاء، 3 مارس 2021، مدرسة كارلتون المتوسطة ومركز فيلمور التعليمية ستكون مفتوحة حتى الساعة 5:00 مساء لتوزيع المواد الغذائية. تتوفر معلومات إضافية عن موقع توزيع الطعام في [wskids.net](http://wskids.net) تحت رابط معلومات العودة إلى المدرسة.

يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه ، فوق فمك وأنفك ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات ALL Warren Consolidated Schools ، بما في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن الخارجية.

وسوف تبقى لكم تحديث حسب الضرورة. مع ارتفاع درجة حرارة الطقس والحصول على الأيام لفترة أطول، دعونا نراقب الأطفال الذين يركبون دراجاتهم، ويرجى الاستمرار في البقاء آمنين وتكونوا أصحاء.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف